
 

Referat fra HTV-møte  
    Unntatt offentlighet Ofl §14 

 
Saksnr. Arkivkode Dato 
23/1257 - 9 510 & 17 21.09.2023 

 
 
Møtested  Tingberg, møterom Lågen Tid  21.09.23 kl. 14:00-15:00 

  
Deltakere 
 

Åsmund Sandvik, Berit Indbjør Larsen, Anne Kristin Halvorsen, Christopher 
Cuthbert (hovedverneombud) Geir Ove Bjørge, Liv-Kari Enge, Inger Solbakken, 
Sondre Staum, Kristin Flaten Bjørgo, Kaja Øyen, Åse Kari Synslien, Hanna Rødberg 
og Hege Heltne Andersen 
Forfall: Simon Kinly Mogensen, Christina Nystuen, Irene Hagen 

Referat sendes til 
Alle tilstedeværende, øvrige hovedtillitsvalgte, kommuneledelsen og HR, stab og 
støtte, Servicetorget (intranett) 

Referent Hege Heltne Andersen 
 

 
SAK INNHOLD 

 
Ansvar Frist 

1 Referat fra forrige møte (24.08.23) Det ble åpnet for 
kommentarer til referatet: 
 
Enge: I sak 3 om Stipendordningen står det at NSF ønsker en 
bindingstid på seks måneder om sommeren. Dette stemmer ikke. 

- Her har det sneket seg inn en skrivefeil. Rett referatført 
skulle være en bindingstid på seks uker. 

 

   
 

 
  

2 Orienteringssaker 
 

- Aktuelle politiske saker 
 
Sandvik orienterte. Etter planen skal Vidarheim barnehage være 
klare til å ta imot barn første uka etter høstferien. Ønsker å 
berømme alle involverte for en god prosess. 

- Synslien: Fått tilbakemelding fra nåværende styrer om en 
rask prosess med god støtte fra kommunen. 

 
- Generell info fra arbeidsgiver 

 
-  

Rekruttering 

   



Sandvik orienterte om pågående rekruttering i organisasjonen. 
Stillingen som tjenesteleder for HEFA er lyst ut på nytt. Videre 
pågår intervjuer på helsehuset i disse dager. Ny kommunalsjef for 
samfunnsutvikling og tekniske tjenester blir Trond Klausen, men 
det er per dags dato ikke avklart når oppstart blir. 
 
NITO: Hva skjer med stillingen som tjenesteleder for plan og 
utvikling? 

- Sandvik opplyste om at denne stillingen ikke vil bli utlyst 
nå. Per Georg og Anja vil ivareta dette ansvaret frem til ny 
kommunalsjef starter. Fortløpende vurdering etter dette.  

  
Politisaken 
Sandvik orienterte. Første anmeldelse henlagt. Øyer kommune 
klaget på dette, og har nå fått saken gjenopptatt. 
 
Forvaltningsrevisjonen 
Sandvik orienterte. Det vil bli satt ned en arbeidsgruppe som skal 
se på de punktene som er påpekt i rapporten, og hvordan vi skal 
jobbe videre med følgende tre fokusområder: 

- Hvordan håndtere avvik/varsel 
- Ytringsklima. Oppleves det trygt? 
- Kompetanse hos dem som skal behandle sakene som 

kommer inn 
 
Synslien har blitt forespurt om å sitte i arbeidsgruppen, og har 
takket ja. Sandvik presiserte at det er helt åpenbart at en ønsker 
og trenger hovedverneombud og hovedtillitsvalgt i denne 
gruppen. 

  

    
       
    

 
3 Verneombudsområder 2023-2024 – Innspill 

 
Rødberg orienterte. Det ble delt ut oversikt over nåværende 
verneområder og forslag til nye. 
 
Det ble åpnet for innspill. 
 

- Hvor er det naturlig at PPT plasseres? 
- Renholder – og vaktmestertjenesten bør deles opp i to 

verneområder med hver sine tillitsvalgte 
- Bofellesskap Furuvegen er nedlagt 
- Er det hensiktsmessig at VVA inne ligger slik det gjør 

(under Rådhuset) 
 

  



Hovedverneombud, hovedtillitsvalgt og sentraladministrasjonen 
følger opp denne saken videre i et eget arbeidsmøte. 
 

4 Tillitsvalgtordningen fra 2024 – Innspill 
 
Røberg orienterte. Det ble delt ut oversikt over nåværende 
tillitsvalgte. Ba om at alle sjekker om det er noen 
overlappinger/unaturlige fordelinger her. Må sees i sammenheng 
med saken over. 
 
Det ble åpnet for innspill. 
 
Ønskelig å få til en ny oversikt da oppsettet var noe upresist med 
tillitsvalgte, plasstillitsvalgte og ulike kontaktpersoner. 
 

  

6 Eventuelt 
 
Andersen orienterte. Viser seg at utlysningen av 
stipendordningen for sykepleie/vernepleiestudenter var utlyst på 
feil vilkår i våres. Har vært i dialog med tjenesteleder Marius 
Ludvigsen og sammen kommet frem til at utlysningen bør 
korrigeres og lyses ut på nytt eksternt, før en åpner opp for andre 
yrkesgrupper og lyser den ut igjen internt dersom ikke vi får 
søkere. Ved ny ekstern utlysning vil det settes en relativt kort 
frist, for deretter å lyse ut internt med åpning for andre 
yrkesgrupper umiddelbart etterpå, dersom manglende søkere. 
 

  

 


